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Behandling: 
 
Arealutvalget gikk gjennom kommunedirektørens forslag til vedtak, og har merknader til 
følgende pkt.: 
1-8  Omsorgsboliger i Rissa sentrum – behov for mer informasjon 
18  Barnehagestrukturen burde vært en del av totalplanen 
21 Arealutvalget ønsker et eget møte for å se nærmere på næring og areal, bygg- og 

eiendom og kommunalteknikk (organisering, budsjett/regnskap, ansvarsområder mv). 
Særlig fokus på bygningsmasse og tjenestene i bygg- og eiendom. 

23 Punktet støttes! 
24 Punktet støttes! 
 
Arealutvalget ønsker i tillegg at følgende sektorer/avdelinger skal belyses i en totalplan: 

 Kirken (drift og investeringer) 
 Kommunale veger (harmonisering) 
 Nye boligfelt – kommunens ansvar for nye veger 
 Harmonisering av kommunal bygningsmasse (bl.a samfunnshus og idrettsanlegg) i hele 

kommunen 
 
Generelt ønsker arealutvalget bedre dialog med administrasjonen innenfor tjenesteområdene 
utvalget har ansvaret for. 
 
Arealutvalget som organ er ikke bekvem med totalplanen før de punktene utvalget har 
bemerket innenfor eget område er nærmere belyst. 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig tatt til orientering. 
 
Arealutvalgets vedtak: 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak tas til orientering. 
Arealutvalget som organ er ikke bekvem med totalplanen før de punktene utvalget har 
bemerket innenfor eget område er nærmere belyst. 
 
 


